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NOWA REKTOR, NOWA WIZJA: SPOTKANIE
MARSZAŁEK RENATY JANIK Z PROF. BEATĄ
WOJCIECHOWSKĄ

Marszałek Renata Janik spotkała się dziś z prof. Beatą Wojciechowską – nowo
wybraną rektor Uniwersytetem Jana Kochanowskiego. W rozmowie podkreślono
znaczenie współpracy między województwem a uczelnią oraz wsparcia w realizacji
rozwojowych planów.  Był to znaczący moment dla przyszłości uczelni i regionu.

Prof. Wojciechowska, która posiada imponujący dorobek naukowy, obejmujący ponad sto
dwadzieścia prac, w tym cztery monografie, oraz publikacje w międzynarodowych
czasopismach i wydawnictwach, przedstawiła swoją wizję rozwoju uczelni. Jej wyniki badań
były prezentowane na kilkudziesięciu konferencjach ogólnopolskich i zagranicznych, a jako
współredaktorka osiemnastu prac zwartych, jej wkład w naukę jest niezaprzeczalny.

Marszałek Renata Janik podkreśliła, że wizja prof. Wojciechowskiej ma potencjał, by
wynieść Uniwersytet Jana Kochanowskiego na nowy poziom prestiżu i innowacyjności.

– Pani nie tylko wnosi ogromne doświadczenie, ale także świeże spojrzenie na
przyszłość uczelni. Plany dotyczące rozwoju badań naukowych, współpracy
międzynarodowej oraz nowoczesnych metod nauczania są dokładnie tym, czego
potrzebujemy, aby nasza uczelnia stała się liderem w kraju i za granicą –
zaznaczyła marszałek.

Spotkanie uwydatniło też znaczenie uproszczenia biurokratycznych procedur i wspierania
naukowców w realizacji ambitnych projektów. Obie strony wyraziły nadzieję na owocną
współpracę, która przyczyni się do dalszego wzrostu świętokrzyskiej nauki i kultury,
umacniając pozycję regionu jako dynamicznego centrum akademickiego.


